
 

MOZA Flight Base Clamp Instructions / 飞行基座桌面夹安装说明
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Figure A: Front mounted base to desk
1. Insert four M6x16 screws through the mounting plate and into the M6 channel nuts, tightening just enough to hold them in place.
2. Adjust the desk clamp direction so that the long end is facing upwards (as shown). Slide the rear channels of the base onto the channel nuts 

of the desk clamp and adjust to the desired position. Tighten the four M6x16 screws, ensuring that the end of the mounting plate does not 
obstruct the cable connections.

3. Place the assembly on your desk and tighten the star-shaped handles to secure the base to the desk or platform.
Figure B: Top Mounted Base to desk
1. Attach the base to the top mounting plate using either two M6x10 screws or four M4x10 screws (or both) as shown. Tighten securely.
2. Place the assembly on your desk and tighten the star-shaped handles to secure the base to the desk or platform.
Figure C: Mounting Directly to a Profile Rig or Plate
1. Remove the eight countersunk M6x9 screws to detach the C-clamp, leaving only the L-shaped plate (as shown).
2. Attach the base to the clamp using either method described in Figures A and B.
3. Attach the L-shaped plate to the aluminum profile or finished rig using the provided screws and T-nuts.

方案A:

1. 先将4颗M6x16螺钉穿过安装板预拧入M6滑块螺母（挂住即可）

2. 调整桌面夹方向，长端向上(如图），滑入基座侧后部两条滑槽，调节到适当位置锁紧M6x16螺丝（注意安装板末端不要挡住连接线）

3. 放置到桌面上，拧紧星形手柄以夹住桌面或平台

方案B:

1. 将2颗M6x10或4颗M4x10（也可都锁）螺钉穿过顶面安装板锁紧到对应的基座底部安装孔上

2. 放置到桌面上，拧紧星形手柄以夹住桌面或平台

方案C：(使用已有飞机座舱或者铝型材支架)

1. 拧开8颗M6x9的沉头螺丝，拆下C型板，只使用L形板

2. 按照方案A和方案B将L形板与支架固定

3. 将L形板用螺丝锁到铝型材或成品支架上

注意：采用A或C方案时请将基座调节到合适高度以避免操纵杆干涉，在使用L板最底部螺丝孔时，建议搭配Z轴模组一起使用

Note: When using the installation methods in Figure A or C, adjust the base height to prevent interference with the flight stick. If using the 
lowest screw hole on the L-shaped plate, it is recommended to pair it with the Z-axis module. 


